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ČESKO: Zase se nás tu “někdo” snaží strašit dvojnásobným nárůstem počtu pozitivně testovaných
osob za jediný den. Přiznám se, že na mě to žádný dojem neudělalo.

Mám k tomu několik důvodů:

První je, že nepovažuju používané testy za spolehlivé a průkazné. Dá se s nimi například i
manipulovat. Například zvýšením počtu cyklů lze najít fragmenty viru, se kterými si přirozená
imunita už dávno hravě poradila.

Druhý je ten, že i kdyby přítomnost viru byla skutečná, drtivá většina (určitě přes 90%) těchto osob
nemá žádné příznaky, není nemocná a virus nešíří mezi ostatní populací.

Třetí důvod je, že v lidském organismu jsou trvale přítomny možná stovky nejrůznějších virů, které
mohou potenciálně vyvolat nějaké onemocnění. A s přítomností těchto virů umírá víc lidí než s
přítomností COVID-19, aniž by se jakkoli podílely na příčině úmrtí. Ale protože je (kromě toho
jediného) nikdo netestuje, nikoho nevzrušují.

Čtvrtý důvod je, že zveřejněné číslo je nesmírně snadno manipulovatelné, například tím, jaká skupina
je pro testování zvolena. Stačí se zaměřit na tu, kde je výskyt viru prostě pravděpodobnější.

Pátý důvod je načasování: Jak pravděpodobné je, že zrovna údaj zveřejněný na počátku dne, kdy se
očekávají masové protesty proti omezujícím opatřením, ukáže bezprecedentní (v podstatě
dvojnásobný) nárůst oproti předchozímu dni?

Šestý důvod: A proč je tento “alarmující” údaj zveřejněn v 04:42 hod., když za celou dobu existence
těchto stránek byl tento údaj aktualizován vždy až kolem osmé hodiny?
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